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Gemeente

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Fysiek Domein en Middelen van 7 januari 2019
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Raadsleden/ duoleden: De heren J.N. De la Mar (PW), W. Beets (PW), G.J. Ballast (CDA),

D.H. Simonides (CDA), H.A. Jansen (PvdA), A. Fopma (PvdA), A.K. Schoenmaker (DSSW SW) en J.H. Bruursema
(GB) en de dames G. Kiers (DSSWSW), J.W. Mones (GB) S. Hornstra (WD) en C.N.G. Starke (WD)
Collegeleden: de wethouders W.J.N.M. de Jong, J.Y.A. De Haas en H. Doeven en burgemeester H. Jager

MedqLerkers ambteliike organisatie: De dames Poelman - Bouma en Alberts en de heer Nevels

Externen: --

m.k.

De heren Kreike (DSSW/ P en Proost

Voorzitter:
Griffier:

Mevrouw R. Masselink - Den Hollander
Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra

\.
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De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van de heren Puper, Proost en Kreike. De heer
Puper wordt vervangen door de heer Jansen, de heer Kreike door de heer Schoenmaker en de heer Proost

door mevrouw Mones.

Bekijk hier de live beelden

De agenda wordt conform vastgesteld.
Bekiik hier de live beelden

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners.
Bekijk hier de live beelden.

Naar aanleiding van de toezeggingenlijst wil de heer Fopma van het college weten wat er uit het overleg met
de crossmotorrijders is gekomen (toezegging nr. 3) en wat de stand van zaken is wat betreft een toelichting op
de wijze van anonimiseren van stukken (toezegging nr.1.5).

- Zoals wethouder Doeven al eerder heeft aangegeven zal hij terughoudend zijn met mededelingen
vanuit het overleg met de crossmotorrijders. Daarmee is de toezegging afgehandeld.

- Wethouder De Jong kan op dit moment nog geen mededelingen doen over de wijze van
anonimiseren van stukken.

Door het college is toegezegd om de vraag van de heer Proost over de standplaats op Kasteel schriftelijk te
beantwoorden (toezegging nr. 14). Op verzoek van de heer Bruursema worden de vragen door burgemeester
Jager mondeling beantwoord.

- Burgemeester Jager geeft aan dat om moverende redenen het college heeft besloten om de
standplaats in z'n geheel te laten vervallen. Voor de huidige standplaatshouder is er sprake van een

Bu n,meester in ter kiest er voor om voor nu niet verder o de vra



omdat de mogelijkheid bestaat dat er nog een terechtzitting achter vandaan komt

Het verslag van de commissievergadering d.d. 4 december 2018 en toezeggingenlijst worden conform
vastgesteld.
Bekijk hier de live beelden.

5.

Onderwerp: Water Maatschappij Drenthe (WMD)
Mevrouw Starke (WD)
Vragen
Hoeveel risico loopt de gemeente als aandeelhouder nu blijkt dat WMD geld in Wildlands heeft gestoken?

Toezegging

Onderwerp: MTB-tocht Fiets Tour Club Diever (GB) en evenementen in natuurgebieden (DSSW SW)

Mevrouw Mones (Gemeentebelangen) en de heer Schoenmaker (DSSW/ SW)

Vraag Gemeentebelangen
Wat gaat het college doen om te voorkomen dat natuurorganísatíes, waaronder Staatsbosbeheer,
evenementen die plaats vinden op hun grondgebied en meestal jaarlijks terugkerend zijn, tegen gaan werken
en wel op zo'n manier dat het organiseren niet meer lukt?

Vrasen DSSW/ SW

- ls er tussen terreinbeheerders en lokale overheden als gemeente en provincie nog steeds sprake van
samenwerking en gedeelde belangen?

- Op welke manier gaat de gemeente invloed uitoefenen om samenwerking ten aanzien van
evenementen in natuurgebieden mogelijk én aantrekkelijk te houden?

Vraas PvdA

ls het college bereíd om bij evenementen in Natura 2000 gebieden vooraf een toets te laten uitvoeren?

Toezegging
- Burgemeester Jager zegt toe om in het kader van de natuurwetgever bij de provincie Drenthe

aandacht te vragen voor een passende beoordeling als het gaat om evenementen binnen
natuurgebieden.

- Wethouder Doeven zegt toe de commissie op de hoogte te houden van de ontwikkelingen.
Aantekeningen

- Het is wethouder Doeven níet precies duidelijk waarom de MTB-fietstocht niet door is gegaan. De

tocht is door FTC-Diever afgelast, omdat men het niet eens kon worden over de route. Van
Staatsbosbeheer en Natuurmonumenten heeft de wethouder nog geen reactie gehad. Hij heeft
hierover binnenkort overleg met het regionaal landschap Drents - Friese grensstreek en is bereid het
probleem voor te leggen. Hij is er voorstander van dat de raad van Westerveld wordt meegenomen in
de informatievoorziening en de standpunten met de raad worden gedeeld.

- Er vindt op korte termijn een gesprek plaats tussen wethouder Doeven en burgemeester Jager met
FTC-Diever.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Voortgang plan Vledder-Noord
Mevrouw Hornstra (VVD)

Vraaq

Wat gaat het college doen met de oproep vanuit de samenleving ten aanzien van de voortgang van het plan

Vledder - Noord, specifiek met betrekking tot realisatie starterswoningen in Vledder?
Toezegging

Aantekeningen
Wethouder De Jong legt uit dat het bestemmingsplan op dit moment ter visie ligt. Wanneer fase 1a

gerealiseerd wordt, kan ook gekeken worden hoe verder met de woningbouw in fase lb. Hij wil graag in
gesprek met mensen die belangstelling hebben voor de starterswoningen. Dit is wat hem betreft een
uitnodiging richting de belanghebbenden.
Bekijk hier de live beelden



AantekeninÊen
- Wethouder De Jong geeft aan dat WMD op dit moment zich inzet om niet meer in te zetten op

activiteiten als Wildlands. De gemeente Westerveld is voor 1% aandeelhouder in WMD.
- Mevrouw Starke kondigt aan samen met de heer De la Mar met een agendavoorstel te komen.

Bekijk hier de live beelden
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De vergadering wordt om 21:19 uur geschorst.

De voorzitter hervat de vergadering om 2L:27 uur

7. Voorstel startnotitie Gemeentel ke Verkeer- en n inclusief fiets

Doel besprekins
De commissie informeren over de ontwikkelingen die op de organisatie afkomen en die de informatiebehoefte
beinvloeden. Het gaat daarbij om zowel de interne als externe ontwikkelingen en de wettelijke verplichtingen.
Conclusie voorzitter
Voldoende besproken

Toezegging

Aantekeningen
De informatiemanager van de gemeente Westerveld presenteert het Programma Westerveld 2020. De
presentatie hangt aan dit verslag en maakt hiervan onderdeel uit.
Bekijk hier de live beelden

Voorgesteld besluit
Besluitpunt 1:

ln te stemmen met de inhoud van de Startnotitie en daarmee de kaders van het nieuwe GVVP

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raa deri ndeerd als A stuk.
ToezeÊging

- Wethouder Doeven is voornemens om zowel de schoolfietsroutes als het plan van aanpak
verkeersborden beleid te betrekken in het gemeentelijke verkeers- en vervoerplan (GVVP). Hij neemt
de ruimte om na te denken over de wijze waarop natuurorganisaties bij het opzetten van het GWP
betrokken kunnen worden.

- Wethouder Doeven zegt toe dat hij na 2.2. (Beleidskaders) of 2.3 (Aandachtspunten) door middel van
over het GVVP aan de raadcommissieeen te

Aantekeningen
- Volgens de heer De la Mar dient het GVVP n¡et in z'n geheel gedelegeerd te worden aan de inwoners

van Westerveld. Hij vraagt het college een tussent¡jdse terugkoppeling, bijvoorbeeld na 2.2
(Beleidskaders) of 2.3 (Aandachtspunten).

- Mocht blijken dat er te weinig financiën beschikbaar zijn om het plan uit te voeren, dan is de heer De

la Mar er geen voorstander van om 'te lenen' van de fietsnota.
- De heer Ballast ondersteunt namens het CDA de gekozen werkwijze van het college om eerst met

inwoners in gesprek te gaan. Hij refereert daarbij aanZo Bu¡ten, Zo Binnen.
- Vanuít DSSW SW vraagt mevrouw Kiers aandacht voor mensen met een handicap in relatie tot het

GWP.
- De heer Bruursema vraag aandacht voor de schoolfietsroutes en een plan van aanpak

verkeersborden beleid. Daarnaast vraagt hij het college om natuurorganisaties te betrekken bij de
verschi llende overleggen.

- Volgens mevrouw Starke is de opzet van het plan vooral intern gericht en ze ziet mogelijkheden om
inwoners er bij te betrekken.

- Het voorwerk dat door het vorige college is verricht wordt volgens wethouder Doeven bij de
totstandkom van het nieuwe lan betrokken.

kh de live beelden

Voorgesteld besluit
Besluitpunt 1:

lnstemming met het gebruikmaken van de optíe tot verlening voor het uitvoeren van de accountantsdiensten
voor het boe aar 2019 door BakerTi
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Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt voor de raadsvergadering geagendeerd als B stuk.

Toezegging
De vraag van de heer Bruursema over de beantwoording van de drie vragen in het tweede deel, wordt door de
griffie schriftel ijk beantwoord.
Aantekeningen
De heer Bruursema vraag zich af of de vragen die in het tweede deel van de bijlage worden gesteld, nog
beantwoord moeten worden.
Bekijk hier de live beelden

9.

10.

WD
Doel bespreking
Discussie inzake bestemmingsplan buitengebied
Conclusie voorzitter
Voldoende besproken

Toezegeing
- Het college is bereid om de gewasbescherming breder te trekken dan alleen lelieteelt. Het gaat om

een breder dilemma. Voor nu is afgesproken te concentreren op de lelieteelt.
- Wethouder De Jong zegt toe te leren uit het verleden en de LTO in het proces te betrekken. Op het

moment dat er tot afspraken wordt gekomen, zal dit leiden tot een groter draagvlak.

Aantekeningen
- Namens het CDA geeft de heer Ballast aan dat zijn fractie ontevreden is over de gang van zaken

rondom de agendering van het bestemmingsplan buitengebied. Hij schetst de procedure.
- Volgens mevrouw Hornstra is het bestemmingsplan buitengebied niet bedoeld om andere

doeleinden zoals spuitvrije zones na te streven.
- De heer Beets refereert aan de uitslag van de verkiezingen in maart 2018, en een nieuwe

samenstelling van het college. Hij legt uit waarom er voor gekozen is om de besluitvorming van het
bestemmingsplan buitengebied uit te stellen.

- Volgens mevrouw Kiers is er wel degelijk sprake is van gezondheidsrisico's.
- Wethouder De Jong legt uit waarom er voor gekozen is om als college de vraag aan het college voor

te leggen om het raadsvoorstel voor eerst niet ter besluitvorming aan de raad voor te leggen. Daarbij
merkt hij op dat het werk dat is verricht, níet voor niets is geweest. lndien van toepassing, wordt het
plan aangepast en het uitstel heeft volgens hem geen nadelige gevolgen voor.de belanghebbenden.

- Met de komst van de omgevingswet is de regel dat er geen leges over plannen ouder dan 10 jaar
mogen worden geheven, volgens wethouder De Jong komen te vervallen. Op dit moment wordt er
naar allerlei alternatieven gekeken. Hij wil de discussie zuiver houden.

- De heer Ballast vraagt om een juridische beoordeling van het college, maar hij ziet een politieke
beoordeling. Hij wiist het college op haar verantwoordeliikheden.

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Aanbiedingsbrief manifest Zonneparken Noord-Nederland (B)

De heer Jansen (PvdA)

Vragen vanuit de commissie
- De heerJansen refereert aan een publicatie in het Dagblad van het Noorden, waaruit blijkt dat

boeren subsidie lijken mis te lopen. Hij vraagt het college of het misschien tijd wordt om de visie bij te
stellen.

- De heer De la Marvraagt het college om het manifest te betrekken bij de energievisie. Hij vraagt het
college of zij contact kunnen opnemen met provincie Drenthe of landelijk over de mogelijkheden om
de subsidie te verlengen.

Toezegsing college

Volgens wethouder De Jong komen er bij de gemeente Westerveld weinig aanvragen binnen, dit loopt vooral
via Enexis. Over een jaar dient er een duidelijke visie te liggen, onder andere over waar de zonneparken
komen te liggen. Het college heeft een jaar de tijd om aan de taakstelling te kunnen voldoen.

Beantwoording college

Bekiik hier de live beelden



Onderwerp: B&W besluit Brief gemeenteraad over RES-traject (D)

De heer Beets (PW)

Vragen vanuit de commissie
De heer Beets vraagt het college of ze het met hem eens zijn dat er op meerdere punten moet worden ingezet
als het gaat om het beperken van CO2 uitstoot en niet beperken tot alleen energie.
Beantwoording college
Wethouder De Jong is het met de heer Beets eens dat de uitstoot van CO2 breder is dan alleen energie en dat
het college zich op meerdere punten d¡ent te oriënteren.
Toezegging

Bekijk hier de live beelden

Onderwerp: Aanwijzingsbesluit tweede groep ondergrondse restafvalcontainers (E)

De heer Fopma (PvdA)

Vragen vanuit de commissie
De heer Fopma wil van het college weten of er zienswiizen zijn binnen gekomen.

Beantwoording college
Omdat nog niet alle ondergrondse containers zijn geplaatst, zal nog eenmaal de 'oude leging'worden toepast.
Het college heeft het risico genomen om de ondergrondse containers alvast te plaatsen. Mochten er nog
zienswijzen binnen komen die vervolgens gegrond worden verklaard, dan worden de ondergrondse container
verwijderd.
Bekijk hier de live beelden
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Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 5 februari 2019.
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Onderwerp: B&W besluit Plan van aanpak Vitale Vakantieparken gemeente Westerveld (C)

Mevrouw Mones (Gemeentebelangen)

Vragen vanuit de commissie
Mevrouw Mones wil van het college weten wat bedoeld wordt met dat per jaar een park actief wordt
ondersteund. Wat zijn hiervoor de criteria?
Beantwoording college
Volgens wethouder De Haas gaat het om een plan van aanpak waarbij de tansformatieladder een van de
belangrijkste doelen is om te komen tot een plan van aanpak.

Bekijk hier de live beelden

De informatie van het college over verbonden partiien wordt voor kennisgeving aangenomen.

Bekiik hier de live beelden

De voorzitter sluit de vergadering om 22:45 uur
Bekijk hier de live beelden.

De

- Hoekstra J.W - Kassies




